
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI SKOKÓW I KOMBINACJI 

NORWESKIEJ POLSKIEGO ZWIĄZKU NARCIARSKIEGO W OKRESIE 2021-2022 

 

      Komisja skoków i kombinacji norweskiej Polskiego Związku Narciarskiego w 

okresie sprawozdawczym 2021-2022 pracowała w składzie ; 

- Jarosław Konior – przewodniczący komisji , 

- Marek Pach- zastępca przewodniczącego , 

- Marek Siderek-członek komisji , Dyrektor Sportowy PZN, 

- Adam Fickowski- członek komisji , 

-Jerzy Poloczek- członek komisji , 

-Edward Przybyła- członek komisji , 

- Edward Mąką- członek komisji , protokolant , 

- Mirosław Graf – członek komisji , 

- Andrzej Zarycki – członek komisji , 

- Andrzej Piszko – członek komisji. 

 

      Komisja w omawianym okresie spotykała się na  5  posiedzeniach , które 

odbywały się w Szkole Mistrzostwa Sportowego Szczyrk w Buczkowicach oraz                     

w siedzibie TZN w Zakopanem. 

    Spotkania odbywały się zgodnie z harmonogramem, frekwencja wynosiła 

około 80 % , większość nieobecności była usprawiedliwiona. W pracach komisji 

często uczestniczyli działacze sportowi, trenerzy SMS-ów oraz pracownicy PZN - 

p. Jakub Michalczuk, p. Faustyna Malik,  p. Wojciech Jurowicz , P. Wojciech 

Gawor, p. Ł. Kruczek. 

    Pomiędzy posiedzeniami komisji odbywały się konsultacje telefoniczne                           

i e-mailowe. Informacje ze spotkań były przekazywane na zebraniach  Zarządu                                  

i Prezydium  PZN oraz  do Dyrektora Skoków i Kombinacji Norweskiej PZN Adama 

Małysza w formie ustnej lub protokołem z komisji. 

Głównymi tematami którymi zajmowała się komisja były; 



- praca nad „Wytycznymi Sportowymi  PZN „ – uzupełnianie, poprawianie, 

dostosowanie do przepisów światowych , 

- opracowanie  projektu   „Kalendarza Imprez w skokach i kombinacji norweskiej 

PZN  „na sezon letni i zimowy, 

- przyjęcie i omówienie projektu  rankingów PZN , 

- przyjęcie i omówienie projektu  wykazu kadr PZN , 

- omówienie Regulaminu Lotos-Cup i podsumowanie realizacji programu, 

-omówienie i ustalenie szerokich składów na zawody EYOF, 

- omówienie spraw licencyjnych , 

- omówienie aktualnych przepisów i procedur dotyczących kontroli sprzętu                         

w skokach i kombinacji  norweskiej, 

- ustalenie składów na badania diagnostyczne, 

- organizacja OOM -2022 . 

 

   Posiedzenia komisji były merytoryczne , charakteryzowały się troską o dalszy 

rozwój skoków i kombinacji norweskiej.  Wyniki prac i  wnioski były 

przekazywane protokołem do Zarządu oraz pionu sportowego PZN. 

 

    Mam nadzieję, że efektem prac komisji będzie dalszy  rozwój skoków                                                      

i kombinacji norweskiej w naszym kraju . Cieszy nas duża ilość młodych adeptów 

naszych dyscyplin biorących udział w zawodach Lotos-Cup oraz Lotos-Cup Kids 

dla najmłodszych . Niepokoi nas sytuacja w  skokach kobiet oraz w kombinacji 

norweskiej w kategorii junior i senior, rezygnacja dobrych zawodników. Taką 

tendencje  daje się zauważyć od dłuższego czasu . 

 

       Cieszy nas rozwój bazy sportowej  w naszym kraju – uruchomienie skoczni   

w Zakopanem, modernizacja małych skoczni w Gilowicach oraz tras biegowych 

na Kubalonce. Istnieje potrzeba powstania skoczni w miejscu poprzednich                          

w Goleszowie oraz trasy biegowej w okolicach skoczni Skalite w Szczyrku, 

niedaleko od SMS Szczyrk w Buczkowicach. 



      Chciałbym podziękować  członkom komisji, Zarządowi PZN z Prezesem 

Apoloniuszem Tajnerem  i Sekretarzem Janem Winklem, Dyrektorowi 

Sportowemu Markowi Siderkowi oraz pracownikom PZN za wsparcie                                            

i współpracę przez całą czteroletnią kadencję komisji skoków i kombinacji 

norweskiej PZN. 

 

                      Ze sportowym pozdrowieniem -  Jarosław Konior  

 


